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PROTOKÓI, NR 37105
Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ I

PORZADKU PUBLICZNEGO
z dnia 26 wrzeénia 2005 roku.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego rozpoczEla

posiedzenie o godz. 10.10 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik

do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego porz4dku:

l. Analiza materialów na sesjE.

2. Sprawy ró2ne.

3. Ocena stanu porz4dku i czystoéci, utrzymania zieleni i parków, stanu dróg

i ich oznakowania oraz stanu reklam w gminie - czqsó wyjazdowa.

Na wstqpie Przewodniczqcy Komisji powital jej czlonków i przyst4pil

do omawi ania p or z4dku o brad najbli2szej s e sj i .

Ad. 1
Analizq materiatów na sesjq rozpoczqto od sprawozdania z pracy Burmistrza

miqdzy sesjami.

Punkt 6.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Na posiedzenie komisji przybyl Naczelnik Wydzialu Inwestycji

i Integracji zlJniqEuropejsk4- K. Wójcik.

Glos zabral radny P. Smor4g. Pocz4tkowo nie by1 planowany monitoring

nowowybudowanego kompleksu sportowego przy Szkole Podstawowej nr 4.

Z przedstawionej informacji z dzialalnoSci Burmistrza miEdzy sesjami wynika,

2e sq przewidziane Érodki na jego zamontowanie. Skqd Gmina mq na to

pieniqdze?

S4to érodki na dofinansowanie zadania inwestycyjnego ,,budowq boisk

sportowych" z funduszu zintegrowanego programu operacyjnego Rozwoju

Regionalnego - odpowiedzial naczelnik. K. Wóicik.
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Glos zabra\ Naczelnik Krzysztof Wójcik. Chcialbym poruszyó sprawQ

nie zagospodarowanego budynku po bylej éwietlicy na kolejce dojazdowej.

Na chwilE obecnq nie prowadzone s4 tam Zadne prace remontowe. MoZe

powinniSmy pomyéleó o przeniesieniu tam Biblioteki Miejskiej, a budynek

po Bibliotece wykorzystaó napotrzeby Urzqdu Miejskiego.

W budynku tym moína zrobió mieszkania socjalne - dodal radny P.Smorag.

W przypadku utworzenia tam mieszkan, naklady jakie musielibyémy ponieéó

bytyby wyZsze od uzyskanego efektu. Jest to budynek wysoki i przez to malo

funkcj onalny - odpowi ed zial I\ aczelnik K. Wój c ik.

Na mieszkania w budynku po dawnej przychodni rehabilitacyjnej przeznaezona

jest kwota w wysokoéci 150 tys. zl. Dlaczego nie sq prowadzone 2adne prace

remontowe ani przystosowawcze obiekt do zamieszkania? - Zapytal radny

K. Chalupka.

OpóZnienie jest spowodowane tym, 2e Dalkia nie przedstawila sposobu

zagospodarowania, juk ma byó ogrzewany budynek. Nie da sig wykorzystaó

instalacji grzewczej, jakajest w tym budynku. Obiekt ten nie jest dozorowany -

odpowied zial N aczelnik K. Wój cik.

Kiedy budynek zostanie wyremontowany i oddany do zasiedlenia?- Zapytal

radny K. Michalski.

Najprawdopodobniej na przetomie maja - ezerwca bqd4 gotowe mieszkania

o standardzie nie wiele nihszym niL w blokach komunalnych.

Wg. kosztorysu inwestycjatabEdzie kosztowala 500 tys. zl. (tj. 9 mieszkaú) -

odpowied zial N aczelnik K. Wój cik.

Czy lauota 500 tys. wystarczy na jego wyremontowanie? - Zapytal radny

P. Smorqg.

W roku bie1qcym na wyremontowanie tego obiektu zabezpieczyliémy

kwotg 150 tys. zt, aw roku 2006 kwota jest ustalona na wyzszym poziomie -

350 tys. zl. - odpowiedzial Naczelnik K. Wójcik
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Uwa?am, iz Burmistrz powinien zastanowió siQ nad mieszkaniami

socjalnymi, poniewaZ mieszkania na kolejce nie rozwiq1q problemu

mieszkaniowego z jakim boryka sip Gmina -powiedzial radny K. Michalski.

Powinniómy sig rozeznaó czy Gmina nie dysponuje wolnymi lokalami

mieszkalnymi, które mo2na by wyremontowaó i dostosowaó do zamieszkania -

dodal Naczelnik K. Wójcik

Komisja szczególowo przeanalizowala sprawg zagospodarowania

budynku na ul. Mieszka I po dawnej przychodni Rehabilitacyjnej.

Glos zabral radny T. Spk. ProponujE abyémy równie2 zobaczyli éwietlicE

na kol ej ce doj azdowej . Komi sj a przy stala na prop ozy cj E przewodn iczqce go .

Komisja wigcej uwag nie wniosla.

Punkt 10.

Informacja na temat pozyskiwania i wykorzystania irodków pomocowych (lnii

Europejskiej na rozwój miasta i gminy Jqdrzejów.

Glos zabral naczelnik K. Wójcik. S4 to Srodki w wysokoÉci 850 tys. zl.,
przeznaczone na budowE kompleksu boisk sportowych. Srodki te nie zostaly
j e szcze pr zekazane Gm i n i e z lJ r zqdu Woj ewó dzki e go.

Komisja uwag nie wniosla

Punkt II.

Informacja z wykonania bud2etu miasta i gminy Jqdrzejów za I pólrocze 2005
roku.

Na posiedzenie komisji poproszono Skarbnik Gminy - B. Ciepluch, która
szczególowo omówila informacjg z wykonania bud2etu miasta i gminy

J g drzej ów za r p ólr o cze biezqce go roku i udzielila wyj aéni eú.

Komisja uwag nie wniosla

Punkt 12.

uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2005 rok.

Skarbnik Gminy - B. Ciepluch omówila proponowane zmiany w budzecie
miasta i gminy Jgdrzejów.
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Komisja uwag nie wniosla

Punkt 13.

Uchwala w sprawie zaciqgniqcia kredytu ne sfinansowanie wydatków

nie znajdujqcych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Glos zabrala Skarbnik Gminy - B. Ciepluch. Jest to kredyt w wysokoéci

2 mln. zl. na sfinansowanie wydatków nie znajduj4cych pokrycia

w planowanych dochodach gminy. Z uwagi na brak érodków potrzebnych

na regulacjg platnoéci wynikaj4cych z zawartych umów na zadania inwestycyjne

Kredyt jest konieczny. Mam równie2 obawy azy uda siQ sprzedaó

pawilony na ul. Koécielnej za kwotq I mln. zl.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I7

(Jchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Oírodka Pomocy

Spolecznej Míasta i Gminy w Jqdrzejowíe.

Zmiana w statucie dotyczy wprowadzenia dwóch nowych zadan:

éwiadczenia zwanego zaliczkq alimentacyjnE Qadanie zlecone ustawq

o postqpowaniu wobec dluzníków alimentacyjnych oraz zaliczce alimentacyjnej)

oraz przyznawania i wyplaty dodatków mieszkaniowych oraz zaliczek

alimentacyjnych.

Cty ta uchwata jest zgodna z prawem? zapytal radny p. Smor4g.

W dotychczasowej treéci projektu uchwaly Burmistrz dokona zmian w formie

autopoprawki w zakresie upowaZnienia Kierownika OPS do wydawania decyzji

w indywidualnych sprawach. Jest to dopuszczalne - odpowi edzi udzielita Radca

Prawny - D. Kiwiorska.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt IB.

Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoíci na rzecz Gminy

Jqdrzejów.



Na posiedzenie komisji przybyl Naczelnik Wydziatu Rolnictwa

i Gospodarki Gruntami - W. Abramowicz.

Nieruchomoéó ta polohona jest we wsi WEgleniec i stanowi wlasnoéó osoby

frzycznej, która wyrazlla zgodq na nieodplatne przekazanie jej na rzecz Gminy

JEdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 19.

Uchwqla w sprawie wyrazenia zgody na níeodplatne nabycie udzialu we

wlasnoíci nieruchomoici na rzecz Gminy Jqdrzejów.

Nieruchomoríó ta znajdí1e sig w centrum JEdrzejowa i zabudowana jest

budynkami mieszkalnymi. Mohe w przyszloéci slu2yó zaspokojeniu potrzeb

mieszkaniowych mieszkariców Gminy JEdrzejów. Jest to budynek w doéó

dobrym stanie - poinformowat radnych Naczelnik - w. Abramowicz.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 2 I.

Uchwala w sprawie zasad zbywania lokali míeszkalnych stanowiqcych wlasnoíó

Gminy Jqdrzejów.

Glos zabral Naczelnik W. Abramowicz. W uchwale tej zmienia siQ

wysokoéó bonifikaty z 75oA na 99oA przy kupnie lokalu mieszkalnego. PodjEcie

takiej uchwaly najprawdopodobniej zwigkszy zainteresowanie kupnem

mieszkaú wéród najemców.

Jaka bqdzie cena za I m. kw. ? - zapytal radny P. Smorqg.

Za I m. kw. bpdzie okolo 700 zl. - odpowiedzial Naczelnik W. Abramowicz.

Jezeli nie zostanq sprzedane wszystkie mieszkania, to, kto z ramienia Gminy

bqdzíe nimí zarzqdzal? - Zapytat radny P. Smor4g.

Pani r. Gola jest upowaZniona do udzialu w zebraniach

Mieszkaniowych - odpowiedzial naczelnik W. Abramowicz.

Wspólnot
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Jakie Gmina uzyska dochody ze sprzedazy tych mieszkaú? - Zapytat radny

K. Michalski.

Najprawdopodobniej 80% mieszkaú zostanie sprzedanych odpowiedzial

Naczelnik W. Abram owicz.

Ile mieszkaú komunalnych przewidzianych jest do sprzedazy? - Zapytal radny

P. SmorEg.

Na chwile obecn4 515 mieszkan zostalo juz wykupionych, pozostalo jeszcze

508 mieszkan. Z lokali komunalnych Gmina nie uzyskuje Ladnych dochodów,

przy czym ma obowiqzek ich remontowania i utrzymywania- odpowiedziat

naczelnik W. Abramowicz.

Ile mamy lokali, którytch gmina níe sprzedaje? - zapytal radny p. Smor4g.

Mamy 53 lokale socjalne - odpowi edzial Naczelnik w. Abramowicz.

Koszt sporzqdzenia aktu notarialnego wynosi 2 tys. zl. }y'ram w4tpliwoáci czy

najemców bgdzie staó na wykup mieszkaú, mimo proponowanej bonifikaty -

powiedzial radny P. Smor4g.

Punkt 22.

Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian do (tchwaty l,{r VI/58/03 Rady

Mieiskiei w Jqdrzejowie z dnia 28 huietnia 2003 roku w sprawie zasad

wynaimowania lokali wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy

Jqdrzejów.

Na posiedzenie komisji przybyla Inspektor Wydzialu Gospodarki

Komunalnej i Mieszkaniowej. w zwiqzku z planowanym oddaniem

nowowybudowanego wielorodzinnego budynku mieszkalnego zachodzi

koniecznoríó ustanowienia tzw. kaucji zabezpieczajqcej przed, ewentualnymi

zniszczeniami powstalymi z przyczyn lokatorów. Jest to kwota w wysokoéci

dwunastokrotnego miesipcznego czynszu za dany lokal.

Jaki bqdzie czynsz mieszkaniowy w nowo wybudowanym bloku? - zapyta|-

radny K. Chalupka.



Za I m. kw. bgdzie obowiazywala stawka 1,80 zl. + czynniki podwyzszajQce lub

obnizqqce stawkg bazowqczynszu- odpowi edzia*a inspektor T. Gola.

Inspektor T. Gola przedstawila równiez komisji obowiqzuj4ce kryteria
przy dzialu mi e szkaú komunalnych.

Komisjawigcej uwag nie wniosla.

Ad.2

Naczelnik K. Wójcik poinformowal radnych, ze dokum enty zwiqzane

z wnioskiem do Funduszu Spójnoéci zostaly wyslane do Warszawy. pojawil sig
jednak problem: czy chcemy inwestycjg (okoto 4g mln. zl.) przyjqó w cenach

netto czy w cenach brutto. Uchwala Rady obliguje do cen brutto. pozostale trzy
samorz4dy rozliczajq sig w cenach netto, bo uwa?ajq, ze ich nie staó na kwoty

brutto. cena brutto jest wtedy, gdy beneficjentem jest zaktad wodoci4gów

i Kanalizacji w postaci zakladu budzetowego. W sytuacji, gdy zorganizowany
jest w formie spólki zudzialem Gminy wówczas cena jest netto. Jest to kwestia

22oA w naszej skali da to okoto 13 - I 7 mln. zl.

Rada Miejska powinna siq spotkaó w celu rozwiqzania tego problemu -

powi edzial Przewod niczqcy Komi sj i.

Komisja zakoficzyla posiedzenie o godz.12.30.

\

Spor2Qdzila

Renutd Kawiorska

Przewodniczqcy

Komisj i Gospodar ki Komunalnej

Teofil Spk


